
ZAB.0012.6.1.2022   

 
Protokół nr 19/22 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Powiatu we Włocławku  

       z dnia 11 marca 2022 roku  

 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 11 marca  2022 roku o godzinie 13:00  Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Pan Wojciech Rudziński dokonał otwarcia obrad Komisji. Powitał wszystkich 
członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Pana Mariusza Kieszkowskiego – 
Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Pana Macieja Bachurskiego – 
Powiatowego Lekarza Weterynarii we Włocławku.  

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyły 
4 osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, 
a zatem obrady są prawomocne. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali porządek obrad wraz 
z materiałami, z którymi można było się zapoznać. Przewodniczący Komisji zapytał członków 
Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi. Nie było żadnych uwag. Wobec braku 
uwag, Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  
i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za - 4 
Przeciw- 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 11 punktów w brzmieniu :  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 



4. Przyjęcie protokołu nr 18/21 z posiedzenia komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
z dnia 22 grudnia 2021 roku. 

5. Sprawozdanie z działalności i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa 
przez Społeczną Straż Rybacką Powiatu Włocławskiego za 2021 rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie Powiatu 
Włocławskiego w roku 2021. 

7. Sprawozdanie z działalności  Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w 2021 roku. 
8. Informacja  z realizacji zadań wynikających z nadzoru Starosty  nad gospodarką leśną. 
9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

we Włocławku w 2021 roku. 
10. Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

4. Przyjęcie protokołu nr 18/21 z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
z dnia 22 grudnia 2021 roku. 

 
Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
18/21 z dnia 22 grudnia  2021 roku ? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto 
jest za przyjęciem protokołu nr 18/21 z dnia 22 grudnia  2021 roku i przeprowadził procedurę 
głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 18/21 z posiedzenia komisji z dnia 22 grudnia  2021 roku. 
 
 
5. Sprawozdanie z działalności i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa 

przez Społeczną Straż Rybacką Powiatu Włocławskiego za 2021 rok. 
 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali  Sprawozdanie z działalności 
i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa przez Społeczną Straż Rybacką Powiatu 
Włocławskiego za 2021 rok. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają 
jakiś uwagi lub pytania do przedstawionego sprawozdania? Nie było żadnych uwag ani pytań. 
Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Sprawozdania 
z działalności i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa przez Społeczną Straż 
Rybacką Powiatu Włocławskiego za 2021 rok i przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Sprawozdanie z działalności i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa 
przez Społeczną Straż Rybacką Powiatu Włocławskiego za 2021 rok. 
Sprawozdanie z działalności i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa przez 
Społeczną Straż Rybacką Powiatu Włocławskiego za 2021 rok. 
 
Sprawozdanie z działalności i z osiągniętych wyników w zwalczaniu kłusownictwa przez 
Społeczną Straż Rybacką Powiatu Włocławskiego za 2021 rok stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
 
6. Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie Powiatu 

Włocławskiego w roku 2021. 
 
Przewodniczący Komisji – poprosił o przedstawienie sprawozdania, Panu Maciejowi 
Bachurskiemu  – Powiatowemu  Lekarzowi  Weterynarii we Włocławku.  

Pan Maciej Bachurski  – Powiatowy  Lekarz  Weterynarii we Włocławku  - powiedział, że 
w zeszłym roku, jeżeli chodzi o powiat włocławski mieliśmy jedno zdarzenie związane 
z chorobami zakaźnymi. Było też jedno ognisko grypy na terenie powiatu. To było na terenie 
gminy Włocławek, z tym, że zupełnie inaczej zwalcza się choroby u zwierząt dzikich, inaczej 
u zwierząt gospodarskich. Także bez żadnego problemu tutaj przede wszystkim z gminą 
z Panem  Adamem Ciesielskim ze Starostwa  Powiatowego pracowaliśmy bardzo czynnie. 
W tym roku był przypadek na terenie miasta przy ul. Płockiej,  mieliśmy mewę. Natomiast 
jeżeli chodzi o inne jednostki chorobowe, głównie niepokoi nas ASF, ale to z tego względu, że 
nadal mamy najwięcej, jeżeli chodzi o województwo kujawsko – pomorskie  aktywnych siedzib 
stad świńskich. U nas utrzymuje się hodowla duża i mała. W większości jest to hodowla średnia 
i mała, czyli rolnicy są nastawieni niejednokrotnie na jedną, dwie sztuki loszek i z tego mają 
potomstwo, kalkulują i funkcjonują. Jeżeli chodzi o kwestie ASF wykonaliśmy w 100% plan 
odstrzału tzn. myśliwi to zrobili. Natomiast my to nadzorowaliśmy, odstrzał sanitarny dzików 
był w terminie. Termin został przesunięty przez wojewodę do końca marca, ponieważ w skali  
województwa jeszcze jest kilkaset dzików do odstrzelenia. Mieliśmy na terenie powiatu taką 
sytuację, że jedno z kół łowieckich wyraziło chęć zwiększenia odstrzału, czyli zdjęliśmy 
z innego koła, na inne koło, które wyraziło chęć  i przyspieszyli nam ten odstrzał sanitarny. 
Jeżeli chodzi o sytuację, która dzisiaj nas lekko niepokoi i która może być sytuacją, która do tej 
pory nie miała miejsca, czyli w związku z konfliktem na Ukrainie. Przyjeżdżają do naszego 
kraju, na teren naszego powiatu mieszkańcy Ukrainy ze zwierzętami towarzyszącymi. 
Wiadomą sprawą jest, że jak ucieka się przed wojną, to nikt nie myśli o przeróżnych  
dokumentach. Wdrażamy procedury, żeby w jakiś sposób nie komplikować tej sytuacji. Ja 
dzwoniłem do jednego z lekarzy powiatowych na Podkarpaciu. Przesłał mi dokumenty na 
których pracują, żeby to można było przyspieszyć te wszystkie mechanizmy. W poniedziałek 
robię naradę ze wszystkimi lekarzami wolnej praktyki. Nie tylko wyznaczonymi, bo to jest 
różnica. Są lekarze wyznaczeni, ale również Ci, którzy są nie wyznaczeni. Szczególnie na 
terenie miasta Włocławek, którzy mają zakłady lecznicze dla zwierząt i też mogą operować 
w tym zakresie, funkcjonować w tym aspekcie osób ze zwierzętami towarzyszącymi. To 
dotyczy psów, kotów i fretek, ponieważ one mogą mieć wściekliznę na to chwilę, jeżeli chodzi 
o zwierzęta towarzyszące.  



Przewodniczący Komisji – podziękował za zabranie głosu Panu  Maciejowi  Bachurskiemu – 
Powiatowemu  Lekarzowi  Weterynarii we Włocławku  i zapytał członków komisji, czy mają 
jakieś pytania. 

Radny Roman Tomaszewski – zapytał, czy są jakieś plany odnośnie dalszego odstrzału 
sanitarnego, jeżeli chodzi o ten sezon? Czy ma Pan wiedzę, czy jakieś nowe ogniska ptasiej 
grypy, gdzieś w naszej okolicy zanotowano, czy też nie? 

Pan Maciej Bachurski  – Powiatowy  Lekarz  Weterynarii we Włocławku  - powiedział, że 
niestety grypa ptaków jest cały czas. Najbliżej nas w naszym województwie w Inowrocławiu. 
Mieliśmy w zeszłym miesiącu ognisko w bardzo dużej fermie. To była ferma w okolicach 
Torunia,  ferma zarodowa, prawdopodobnie indyków. Teraz jesteśmy bardziej doświadczeni 
przez te ogniska, które kiedyś mieliśmy. Pamiętam kilkanaście lat temu mieliśmy na terenie 
gminy Skoki, ja musiałem przyjąć administracyjnie polecenia. Mieliśmy wtedy inne przepisy. 
Zastanawiali się też wtedy, kto ponosi koszty za maty i przeróżne rzeczy. Dzisiaj jest to już 
uporządkowane. My jako Inspekcja weterynaryjna, czyli  Skarb Państwa,  musimy mieć na to 
pieniądze, bo musimy to robić natychmiast. Wystąpiło to też w Inowrocławiu, gdzie to odbija 
się na hodowli, na przedsiębiorcach, na sąsiednich hodowcach, którzy są w sąsiednich 
okręgach, którzy tracą finansowo dość duże pieniądze. Coraz większym problemem niestety 
jest wścieklizna. W Polsce mamy, nie mówię o sytuacji Ukraińskiej, to co wcześniej mówiłem 
w aspekcie pewnych procedur zwierząt towarzyszących, które przyjeżdżają z osobami 
z Ukrainy. My musimy każdą jednostkę chorobową w odpowiednim systemie kierować do Unii 
Europejskiej. Tutaj się boimy tych rzeczy. Wiadomo, że najważniejsze jest to,  żeby Ci ludzie 
bezpiecznie tutaj przyjechali z tymi zwierzętami. Natomiast przed tą całą sytuacją, w dużej 
części Polski zaczęły występować  przypadki wścieklizny. Zaczęło się w województwie 
mazowieckim i do dzisiaj to województwo nie może sobie poradzić. To dotyczyło tylko lisów, 
ale zdarzały się też już zwierzęta większe takie jak sarny, jelenie, psy. Wścieklizna   jest również 
też w województwie  świętokrzyskim, podkarpackim, lubelskim, więc ona się nagle pojawiła 
nie wiadomo skąd. Szczepienia, które były robione przez wiele lat , z naszego lotniska samolot 
startował z Kruszyna i robiliśmy zrzuty na naszym terenie. One pomagały, natomiast z czegoś 
ta wścieklizna się wzięła. Odkąd ja pracuje, a pracuje już  kilkanaście lat, nie mieliśmy 
wścieklizny na terenie powiatu włocławskiego i oby tak było dalej i te wszystkie  choroby nas 
minęły. Natomiast, jeżeli chodzi o odstrzał sanitarny, to wiem tylko, że ma być. Jaka skala, nie 
wiem. Do tej pory układa nam się bardzo dobrze współpraca z kołami łowieckimi. Są różne 
sytuacje oczywiście. Natomiast kola łowieckie wykonały odstrzał sanitarny, który był. Nie 
mieliśmy zwiększonej, tak jak kilka powiatów, między innymi wiem, że w powiecie żnińskim, 
gdzie niezbyt dużo siedzi stad, ale jest bardzo duża ilość, czyli mają duże gospodarstwa. 
Z uwagi na to, prawdopodobnie poszła analiza ryzyka i tam te koła łowieckie dostały bardzo 
dużą dodatkową ilość do odstrzałów.  Ja teraz nie śledziłem, czy to wykonali, czy to oni są 
w tym limicie, który jeszcze nie jest wykonany, ale te działania w zeszłym roku, w tym 
kierunku poszły. Nie oficjalnie wiem, że ma być, natomiast póki nie mam dokumentu, to tylko 
hipotetycznie na ten temat  możemy rozmawiać. 

Radny Roman Tomaszewski – zapytał, w jaki sposób można chronić przed wścieklizną takie 
zwierzęta jak sarny, czy jelenie?  

Pan Maciej Bachurski  – Powiatowy  Lekarz  Weterynarii we Włocławku  - powiedział, że 
jedyną ochroną są szczepienia. W Polsce obowiązkiem jest szczepienie psów. Koty są 
dobrowolne. W momencie kiedy byłaby sytuacja, taka jaka jest w Warszawie i wielu powiatach. 
Mamy na przykład potwierdzone ognisko, wówczas lekarz powiatowy wydaje rozporządzenie 



i może, na ogół zawsze to robi oraz  nakazuje obowiązek szczepienia kotów. Natomiast nie jest 
to obligatoryjne w sytuacji której jesteśmy. Nie szczepi się zwierząt dzikich, ponieważ nie 
jesteśmy w stanie podejść do nich. Natomiast teoretyzując bardzo mocno, te szczepienia, które 
były, to podejrzewam, że część zwierząt innych też pozyskiwała te szczepionki , chociażby też 
przez ciekawość  musnęła, więc mogły też nabywać odporności. Ukierunkowywaliśmy się na 
lisy, bo one były tym nośnikiem przekazowym. Natomiast już teraz od wielu lat po analizie, 
skoro nie ma wścieklizny, no to nie robimy zrzutów. Z tego co wiem, to te województwa 
w których jest,  przymierzają się do odrzutów, bo to jest naturalna ochrona. Inaczej tego się nie 
zrobi, chociażby tych nośników jak lisy nie uodpornimy. Coś w systemie nie zadziałało, bo ta 
wścieklizna się pojawiła i to w centralnej Polsce. Ona była , endemicznie już występowała już 
nawet po tych zrzutach na Małopolsce, ale to miało związek z tym, że tam są  jaskinie. 
Zwierzęta sobie żyją, wychodzą. Nie wszystkie w mojej ocenie miały możliwość dotarcia do 
szczepionek, ale to były przypadki jednostkowe w roku. Natomiast nie podejdziemy do sarny, 
jelenia nie zaszczepimy. Trzeba być ostrożnym, bo innego wyjścia nie ma.  Na tą chwilę u nas 
tego problemu nie ma.  

Przewodniczący Komisji  - zapytał członków komisji czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 

Radny Grzegorz Śledziński  – zapytał, że jeżeli ktoś ustrzeliłby jelenia, czy sarnę i spożył go, 
jakie mogłyby być tego skutki?  

Pan Maciej Bachurski  – Powiatowy  Lekarz  Weterynarii we Włocławku  - powiedział, że 
do zakażenia dochodzi przez kontakt z krwią. Zdarzają się przypadki przy obróbce. Ktoś ściąga 
skórę i skaleczy się nożem to jedynie tak. Nie pamiętam przypadków, żeby przez spożycie 
doszło do zakażenia. Każdy myśliwy, który idzie na polowanie powinien być przeszkolony, 
żeby ocenić zwierzę przed odstrzałem. To jest procedura funkcjonująca już od kilkunastu lat, 
więc w momencie kiedy zwierzę, by się zachowywało w ocenie myśliwego dziwnie, to wtedy 
takie przypadki powinien zgłaszać. 

Radny Zygmunt Wierzowiecki – zapytał, czy wprowadzenie na granicy białoruskiej 
szczelności i zakładania zasieków miało wpływ na obniżenie ASF w Polsce? 

Pan Maciej Bachurski  – Powiatowy  Lekarz  Weterynarii we Włocławku  - powiedział, że 
tego nie śledzi, ale  jedno jest  pewne, że od wielu miesięcy nie ma żadnych ognisk  ASF w 
całej Polsce. Nie tylko na  wschodniej części, gdzie to się zaczęło. Gdybyśmy się cofnęli dwa 
lata wstecz, to byśmy rozmawiali hipotetycznie, że ASF jest od wiosny do jesieni, a grypa 
ptaków jest od jesieni do wiosny. Natomiast grypa zeszłoroczna pokazała nam, że to wszystko 
zostało przełamane, bo ona funkcjonowała całym rokiem, natomiast ASF nie ma. Być może to 
uświadamianie, być może to bioasekuracja, nawet tych małych gospodarstw jest na jakimś 
poziomie. Mają świadomość  pewnych  mechanizmów, czy prac rolnych, czy chociażby 
środków dezynsekcyjnych postępowania.  

Przewodniczący Komisji  - zapytał członków komisji czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nie 
było żadnych pytań. Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem Sprawozdania z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie Powiatu 
Włocławskiego w roku 2021 i przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie Powiatu 
Włocławskiego w roku 2021. 
 
Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie Powiatu Włocławskiego 
w roku 2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego sprawozdania. 

 

7. Sprawozdanie z działalności  Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w 2021 roku. 
 

Przewodniczący Komisji –  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali obszerne Sprawozdanie 
z działalności  Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w 2021 roku. 
Przewodniczący Komisji nadmienił, że powiat włocławski ma dość liczną  delegacje. Jest nas 
26 delegatów. W roku  2021 było 5 zebrań. Na każdym zebraniu jest zawsze kilka wniosków, 
składanych do Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej, ale nie ma odpowiedzi. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy członkowie Komisji mają  jakieś pytania lub uwagi?  
Radny Roman Tomaszewski – powiedział, że nie ukrywa, że to co mówił Przewodniczący 
Komisji, odnośnie Izb, to się po prostu potwierdza. My wszyscy przedstawiciele izb 
ubolewamy, że te wnioski  przepadają  z kretesem. We wcześniejszych okresach był jakiś efekt 
i mieliśmy przynajmniej wrażenie, że jesteśmy partnerami do rozmowy. Teraz w tych nowych 
zasadach, my jesteśmy tylko po to, żeby się spotkać i sobie ponarzekać.  
 
Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nie 
było żadnych pytań. Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem Sprawozdania z działalności  Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w 2021 roku 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła Sprawozdanie z działalności  Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w 2021 roku. 
 
 
Sprawozdanie z działalności  Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w 2021 roku stanowi 
załącznik nr  6  do niniejszego protokołu. 
 
 
8. Informacja  z realizacji zadań wynikających z nadzoru Starosty nad gospodarką 

leśną. 
Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali Informację z realizacji zadań 
wynikających z nadzoru Starosty  nad gospodarką leśną. 
Zgodnie z ustawą z dnia 28 września 1991 roku o lasach, Starosta sprawuje nadzór nad 
gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa. 
Na terenie powiatu włocławskiego lasy niestanowiące własności Skarbu Państwa zajmują 
powierzchnię około 3588,53 ha. 



Nadzór nad gospodarką leśną w lasach prywatnych polega na sporządzaniu raz na 10 lat 
dokumentacji  urządzeniowej lasów w postaci uproszczonych planów urządzenia lasu dla lasów 
stanowiących własność osób fizycznych i wspólnot gruntowych, o obszarach co najmniej 10 
ha oraz inwentaryzacji stanu lasu, opracowanych dla lasów rozdrobnionych o powierzchni do 
10 ha, niestanowiących własności Skarbu Państwa. 
W 2021 r. zakończono procedurę sporządzania uproszczonych planów urządzenia lasu 
uwzględniających łączną powierzchnię 525 ha. Na wniosek właścicieli sprzedających swoje 
grunty Starosta wydaje zaświadczenia o objęciu lub nie objęciu gruntu wchodzącego w skład 
danej działki uproszczonym planem urządzenia lasu lub decyzją określającą zadania w zakresie 
gospodarki leśnej, wydaną na podstawie Inwentaryzacji Stanu Lasu. Przepis o prawie 
pierwokupu lasom państwowym obowiązuje od 2016 r. W 2021 r. wydano 2406 takich 
zaświadczeń.  

Przewodniczący komisji  - zapytał członków komisji czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nie 
było żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem  Informacji  z realizacji zadań wynikających z nadzoru Starosty nad gospodarką 
leśną i przeprowadził procedurę głosowania.  

Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła  Informację  z realizacji zadań wynikających z nadzoru Starosty nad gospodarką leśną. 

Informacja  z realizacji zadań wynikających z nadzoru Starosty nad gospodarką leśną stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

we Włocławku w 2021 roku. 
 

Przewodniczący  Komisji –  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska członkowie komisji otrzymali  Sprawozdanie z działalności 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku w 2021 roku. Komisja  
odbyła 6 posiedzeń, które są udokumentowane protokołami. 

Przewodniczący komisji  - zapytał członków komisji czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania lub 
uwagi? Nie było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań i uwag  Przewodniczący Komisji 
zapytał, kto jest za przyjęciem  Sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu we Włocławku w 2021 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za - 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła  Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 
we Włocławku w 2021 roku. 



Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we 
Włocławku w 2021 roku stanowi załącznik  nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

10. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy ktoś z członków komisji chciałby 
zabrać głos w tym punkcie?   

Pana Mariusz Kieszkowski – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 
powiedział, że, od dnia 3 marca 2022 roku  mamy nowego Łowczego Okręgowego, Pana 
Macieja Kaniewskiego. Pan Grzegorz Wiśniewski jest Kierownikiem Biura ZO PZŁ we 
Włocławku. 
 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 
 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
w dniu 11 marca 2022 roku o godzinie 13:45 dokonał zamknięcia obrad Komisji.   

 
 
 
                    Przewodniczący Komisji 
            Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
 
 
 
                      Wojciech Rudziński 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba…………………. 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 


